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Abstract:

This article aims to define the transformation process of conventional banks to
Islamic Banking and its contribution at improving the financial performance of
these converted banks in given that Islamic banking is witnessing a high level of
development worldwide. In this context and in order to clarify the main notions
related to banks shifting requirements, we have used a descriptive analytical
method. Furthermore, we took Al Jazira Saudi bank as case of this study, to
figure out how it went for Islamic banking. Finally, we found that shifting to
Islamic banking does contribute at improving the performance of conventional
banks.

Keywords: Islamic banking; bank shifting; conventional banks.
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Résumé : Cet article vise a définir le processus de mutation de la banque
conventionnelle vers la banque islamique et la contribution de cela a
I’amélioration de la performance financicére de ces banques, afin qu’elles puissent
atteindre le résultat obtenus par la banque islamique. Pour cela, nous avons
utilisés le mode descriptif et analytique en vue d’aborder les concepts de base lies
au processus de mutation et les procédures a suivre par les banques
conventionnelles souhaitant entamer ce processus. Enfin, pour étoffer notre étude,
nous avons traite 1’expérience de Saudi Bank Al Jazira lors de sa mutation vers la
banque islamique.

L’article a conclu que la mutation vers la banque islamique contribue a
amélioration de la performance financiere des banques conventionnelles.
Mots-clés : banque islamique; mutation bancaire; banques conventionnelles.
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